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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Finanszírozás, közszolgálat " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Gyenesei István Miniszter Úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A normatívák világát éljük . Mindegy, hogy milyen színvonalon, de az adott kereteknek é s
létszámnak megfelel ően végezzük el . Nem számít, hogy pl . milyen képességű a gyerek,
felvesszük a középiskolába, mert jól jön az utána járó „fejpénz” .

A finanszírozás már régen nem arról, szól, hogy jól lássuk el a feladatot, hanem arról, hogy a z
legyen ellátva. Spórolni kell, ezért ösztönző normatívákat biztosítanak, majd ezt lecsökkentik .
Így jártak a kistérségi feladatellátók és körjegyzőségek is .A körjegyzőségi normatíva jövőre
mégis csökken, méghozzá drasztikusan . . Értékelni kell a köztisztviselők munkáját, ez alapján
pedig ösztönözni a munkájukat . Az önkormányzatoknál is szükség lenne erre a célra
elkülöníteni a költségvetésükben egy keretösszeget, de mib ől amikor az alapvet ő
feladatellátás finanszírozása is veszélyben forog? Úgy érződik ,az apparátus által végzett
munka régen nincs megbecsülve, közel annyit keresnek, mint az a közmunkás akit a z
önkormányzat ároktisztításra alkalmaz . (és itt nem megbántani szeretném őket) .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mit tervez a kormány annak érdekében, hogy a valódi demokráciában valódi demokratiku s
keretek között végezhessék feladataikat a XXI .század követelményeinek és a sokszor
hangoztatott szolgáltató közigazgatás eszméjének szellemében a kistelepülések is?



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20.

Dr. Ódor Ferenc
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